
ZÁPISNICA 

 

z 5. zasadnutia Komisie športu, ktoré sa konalo dňa 11.11.2019 

Dňa 11.11.2019 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline 5.zasadnutie Komisie športu v roku 

2019. Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Dominik Hriník. 

 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 12 členov komisie z celkového počtu 13, čím bola  komisia uznášania 

schopná. 

Svoju účasť ospravedlnil Mgr. Karol Haas. 

 

Ďalej boli prítomní Mgr. Ingrid Dolniková – vedúca Odboru KŠCRaMR, Mgr. Ľuboš Slebodník 

– vedúci Oddelenia mobility, Ing. Dagmar Slepičková – vedúca Oddelenia rozpočtu 

a účtovníctva, JUDr. Martina Uhláriková – odborný referent špecialista Oddelenia právneho, Ing. 

Pavol Vaščák PhD. – vedúci Odboru ekonomického 

 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie športu (ďalej 

len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na koncepčné riešenie správy majetku mesta pre športové vyžitie 

3. Návrh programového rozpočtu mesta Žilina na rok 2020-2022 

4. Návrh na schválenie zámeru mesta Žilina rozšíriť systém zdieľania verejných 

bicyklov BikeKIA 

5. Návrh na schválenie memoranda o spoluprácu pri realizácii projektu zhotovenia 

cyklotrasy V9 (Vlčince – Vodné Dielo) – II. Úsek vrátane obslužnej komunikácie 

6. Koncepcia evidencie a nakladania s majetkom 

7. Rôzne, záver  

 

 

K bodu 1 

 
Predseda Komisie športu Mgr. Dominik Hriník privítal všetkých prítomných a predstavil im 

program zasadnutia, členov komisie oboznámil, že v bode č.7 Rôzne bude predstavená športová 

aplikácia IWATT, ktorá je jednou z foriem získavania financií pre športové kluby. Členovia 

komisie s programom súhlasili a schválili ho. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 2 

Uznesenie č. 22/2019 – príloha č.2 

Názov materiálu: Návrh na koncepčné riešenie správy majetku mesta pre športové vyžitie. 

Materiál  predložili: Mgr. Róbert Kašša, Karol Čepec z klubu Iná Žilina 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ na jeho najbližšom zasadnutí 

prerokovať a schváliť. 

 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Peter 

Cibulka 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
  ✓ 

Mgr. Pavol 

Blasbalg 
✓     

Karol Čepec ✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor Andrisík ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

    

Ing. Juraj Petráš ✓    
Spolu 11 0 1 

Diskusné príspevky členov:  

- Zakomponovať do nariadenia, aby žilinské športové kluby, ktoré sa zameriavajú hlavne 

na výchovu športovej mládeže boli uprednostňované pri rezervácii športovísk pred 

súkromnými spoločnosťami, firmami (Mgr. Marián Zrník) 

- Športoviská a ich zariadenia sa vyznačujú rôznorodosťou a nárokmi na servis, pri tvorbe 

servisného tímu dbať na výber pracovníkov s celkovým pokrytím požiadaviek (Mgr. 

Peter Zánický) 



K bodu 3 

 

Uznesenie č. 23/2019 – príloha č.3 

Názov materiálu: Návrh programového rozpočtu mesta Žilina na rok 2020-2022 

Materiál  predložil: Ing. Pavol Vaščák PhD. 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ na jeho najbližšom zasadnutí 

prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Peter 

Cibulka 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓   

Mgr. Pavol 

Blasbalg 
✓     

Karol Čepec ✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor Andrisík ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

    

Ing. Juraj Petráš    ✓ 

Spolu 11 0 1 

 

Diskusné príspevky členov:  

- Návrh rozpočtu nie je zlý, chýba však určitý progres a dynamika rozpočtu do ďalších 

rokov (Mgr. Michal Kolárik) 

 

 

 

 



K bodu 4 

Uznesenie č. 24/2019 – príloha č.4 
 

Názov materiálu: Návrh na schválenie zámeru mesta Žilina rozšíriť systém zdieľania verejných 

bicyklov BikeKIA 

 

Materiál  predložil: Mgr. Ľuboš Slebodník 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ na jeho najbližšom zasadnutí 

prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Peter 

Cibulka 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓   

Mgr. Pavol 

Blasbalg 
✓     

Karol Čepec ✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor Andrisík ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

    

Ing. Juraj Petráš ✓    
Spolu 12 0 0 

Diskusné príspevky členov:  

- Nastali prípady, keď bola aplikácia hacknutá, ošetriť tento problém do budúcnosti (Mgr. 

Peter Zánický) 

- Aplikácia neberie platobné karty od všetkých spoločností, len určité (Mgr. Michal 

Kollárik) 

- Veľké preťaženie niektorých staníc, masívne využívanie bicyklov a tým aj znižujúca sa 

kvalita bicyklov (Karol Čepec a Ing. Juraj Petráš) 



K bodu 5 

Uznesenie č. 25/2019 – príloha č.5 

Názov materiálu: Návrh na schválenie memoranda o spoluprácu pri realizácii projektu 

zhotovenia cyklotrasy V9 (Vlčince – Vodné Dielo) – II. Úsek vrátane obslužnej komunikácie 

Materiál  predložila: JUDr. Martina Uhláriková 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ na jeho najbližšom zasadnutí 

prerokovať a schváliť. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Peter 

Cibulka 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
   ✓  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓   

Mgr. Pavol 

Blasbalg 
✓     

Karol Čepec ✓     

Ing. Mária 

Wienerová 
✓     

Dalibor Andrisík ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

    

Ing. Juraj Petráš ✓    
Spolu 11 0 1 

 

 

 

 

 

 



K bodu 6 

 

Uznesenie č. 26/2019 – príloha č.6 
 

Názov materiálu: Koncepcia evidencie a nakladania s majetkom 

 

Materiál  predložila: JUDr. Martina Uhláriková 

 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu s predloženým návrhom súhlasí a odporúča ho MZ na jeho najbližšom zasadnutí 

zobrať na vedomie. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Peter 

Cibulka 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
   ✓  

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓     

Mgr. Marián 

Zrník 
✓   

Mgr. Pavol 

Blasbalg 
✓     

Karol Čepec  ✓    

Ing. Mária 

Wienerová 
   ✓  

Dalibor Andrisík ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

    

Ing. Juraj Petráš ✓    
Spolu 9 1 2 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

K bodu 7 
 

Po ukončení hlavného programu komisie bola predstavená športová aplikácia IWATT, ktorá je 

jednou z foriem získavania financií pre športové kluby. Predstaviteľ spoločnosti prišiel na pozvanie 

predsedu komisie športu Mgr. Dominika Hriníka a formou krátkej prezentácie oboznámil členov 

komisie o novom spôsobe získavania financií pre športové kluby, načrtol možnosti spolupráce aj 

s mestom Žilina. Členovia komisie sa zhodli, že sa daným návrhom budú v blízkej budúcnosti 

zaoberať, viac sa však priklonili k spolupráci v rámci športových klubov, nie mesto Žilina a IWATT. 

Následne Mgr. Ingrid Dolniková, vedúca Odboru KŠCRaMR informovala členov komisie o 

úspešnom ukončení výstavby Skateparku pri ZŠ Oravská. Riešiť sa už budú iba malé sadové úpravy, 

zemné práce a prepojenie parkoviska. Lezecké centrum La Skala prisľúbilo športovcom, ktorí budú 

využívať Skatepark poskytnúť priestory šatní vo svojom centre na odloženie cenností, využívanie 

WC a podobne. Pre väčšie skupiny atlétov je možnosť dohodnúť priestory šatní v susednej Základnej 

školy Oravská. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Žiline dňa 14.11.2019 

 

Mgr. Dominik Hriník  

 Zapísal: Mgr. Matej Franek, sekretár KŠ                                                                                                  predseda KŠ 


